

作為自資院校，香港都會大學無論在校園發展、學費資助及學生支援等方面，均有賴社會各界人士的支持，才得以提供相關設施及援助予有需要學生。社會人士可透過不同途徑支持以下項目：

#### 校友獎學基金

香港都會大學校友獎學金基金於2001年成立，用以派發獎、助學金，鼓勵成績優異及幫助有經濟需要的同學。

#### 校園發展基金

用以支持大學的校園發展及基建項目，包括修繕校園設施、興建新校舍及教學設施、購買傢俬及儀器等。

#### 教育基金

本校教育基金分多個項目，包括研究、課程發展及教育服務。

##### > 研究項目

用以資助探討社會問題及社會有利之研究項目。

##### > 課程發展

用以支持開發新課程。

##### > 教育服務

用以提升學生的教育服務，例如豐富大學圖書館的資源，建立學生電子學習系統及平台等。

#### 學生活動基金

資助學生參與課外活動，包括內地及海外的遊歷團、實習及交流活動等，以擴闊他們的視野，增廣見聞。

.....

As a self-financing institution, we rely very much on the community to enable us to provide the necessary facilities and support to our students, whether it be campus development or financial support to needy students. There are many ways in which the community can show their support:

#### Alumni Scholarship and Bursary Fund

The HKMU Alumni Scholarship and Bursary Fund was established in 2001 to provide scholarships and bursaries to students who excel in their studies or to those who have to shoulder heavy financial burdens.

#### Campus Development Fund

The fund is used to support campus development and capital projects such as renovation of campus facilities, construction of new campus and learning facilities, acquisition of furniture, fixture and equipment, etc.

#### Education Fund

The Education Fund supports various types of projects:

##### > Research

Projects which address societal problems or which bring benefits to the society.

##### > Course Development

Development of new academic programmes.

##### > Education Services

Enhance the educational services for students such as enhancement of library resources, development of student electronic learning systems and platforms, etc.

#### Student Exchange Fund

To provide financial support for students to participate in overseas and mainland China study tours, outbound internship and exchange programmes. These activities can help broaden their horizons and develop a global perspective.

感謝你的支持。如閣下欲以信用卡作每月或一次性捐款，請將已填妥之表格傳真至(852) 2789 0323 或以郵寄方式寄回香港都會大學。如欲以支票作一次性捐款，請將已填妥之表格連同捐款支票寄回本校。(香港九龍何文田牧愛街30號香港都會大學公共事務處)

Thank you for your support. If you would like to make monthly donations or one-off donation through credit card, please complete the form and fax it to (852) 2789 0323 or mail it to Hong Kong Metropolitan University. For those who would like to make a one-off donation by cheque, please complete the form and mail it with the cheque to HKMU. (Public Affairs Office, Hong Kong Metropolitan University, 30 Shepherd Street, Ho Man Tin, Kowloon)

**捐款金額 Donation Amount**

- 本人願意每月定額捐助港幣 I would like to make a monthly donation of  
HK\$ 100 200 500 Other \_\_\_\_\_ (請註明 Please specify)
- 本人願意一次性捐助港幣 I would like to make a one-off donation of  
HK\$ 500 1,000 5,000 Other \_\_\_\_\_ (請註明 Please specify)

**我希望捐助的項目 I wish to support**

- 校園獎學基金 Alumni Scholarship & Bursary Fund
- 校園發展基金 Campus Development Fund
- 教育基金 Education Fund (請選擇以下一項 Please select one)
- 研究 Research  課程發展 Course Development  教育服務 Education Services
- 學生活動基金 Student Activities Fund (例如：學生交流，課外活動 e.g. student exchange programmes, extra-curricular activities)

**捐款人資料 Donor Information**

英文姓名 Name in English (先生/女士 Mr/Ms) \_\_\_\_\_ 中文姓名 Name in Chinese \_\_\_\_\_

聯絡地址 Correspondence Address \_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact Tel. No. \_\_\_\_\_ 電郵 Email \_\_\_\_\_

**捐款方法 Payment Methods**

- 以信用卡支付每月定額捐款/一次性捐款 Monthly or one-off donation by credit card
- Visa  MasterCard
- 信用卡號碼 Card No. \_\_\_\_\_ - \_\_\_\_\_ - \_\_\_\_\_ - \_\_\_\_\_ 有效日期 Expiry date \_\_\_\_\_ (MM)/ \_\_\_\_\_ (YY)
- 持卡人英文姓名 (正楷) Cardholder's Name (in block letters): \_\_\_\_\_ 持卡人簽署 Cardholder's Signature: \_\_\_\_\_
- 本人授權香港都會大學從以上信用卡戶口扣除上述以港幣折算之捐款金額，直至另行通知。  
I hereby authorize Hong Kong Metropolitan University to debit the above donation amount from my credit card account monthly until further notice.
- 以劃線支票支付一次性的捐款 One-off donation by crossed cheque  
(抬頭請註明「香港都會大學」 Please make it payable to "Hong Kong Metropolitan University")
- 捐款港幣一百元或以上可憑收據申請扣減稅項。每月捐款正式收據於每年四月寄奉。  
Donations of HK\$100 or above are tax deductible. For monthly donations, official receipts will be sent out in April every year.
- 如收據抬頭非捐款本人，請以英文列明  
If the recipient's name differs from the donor's name, please specify \_\_\_\_\_

香港都會大學擬使用閣下的個人資料(即姓名、聯絡資料及其他相關資料)作籌募捐款、鳴謝、紀錄、宣傳活動及提供大學最新資訊之用。在未經閣下同意前，大學不會隨意使用閣下的個人資料，並將資料交予第三者為直接促銷之用。Hong Kong Metropolitan University intends to use your personal data (i.e. your name, contact details, relevant information) for donation solicitation, acknowledgement, record, event promotion and update of our development projects in the future. Please be assured that the University will obtain your consent before your personal data is used and will not transfer your personal data to a third party for direct marketing purpose.

- 本人不同意香港都會大學使用本人的個人資料，作上述用途。  
I **do not wish** to be contacted by Hong Kong Metropolitan University for the aforesaid purposes.

簽署 Signature \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

查詢、更改或刪除閣下之個人資料，請致電 2768 6366 與本校公共事務處聯絡。

If you wish to make access to, correction of, or removal of your personal data held by the University, please contact Public Affairs Office on 2768 6366.